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Ärende 21

Övriga frågor 

Rudolf Sjöstrand m.fl. (S)
Stephanie Branzell m.fl. (V)

 

 

Skrivelse
Det är viktigt att alla stadens medborgare har möjlighet att använda de kommunala 
odlingslådor som finns på Östermalm. Idag finns det många hinder som begränsar 
tillgängligheten, exempelvis att de inte är tillgängliga med rullstol. Förvaltningen borde därför 
undersöka möjligheten att förbättra tillgängligheten för ett antal av stadsdelens odlingslådor.

Vi vill att förvaltningen undersöker möjlihgeten att förbättra tillgängligheten av stadsdelens 
odlingslådor.
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